
Møde i arbejdsgruppen for sociale og sundhedsmæssige forhold den 8, maj, kl. 13-15, 2024, 

Christianshavns Beboerhus. 

 

Deltagere: Britta Krog-Lund, Poul Brorson, Lis Schertiger, Hildur H. Jóhannesdóttir, Mette (sekretariatet) 

Afbud: Gert Vincent 

 

Dagsorden 

 

1. Valg af mødeleder 

2. Valg af referent 

3. Status på Christianshavnerdagen og fordeling af mindre arbejdsopgaver mv. 

4. Seneste nyt ang. aktivitetscenter – besøg på Holmen 

----- 

 

Referat 

1) Valg af mødeleder: Poul Brorson 

2) Valg af referent: Mette (sekretariatet). 

3) Status på Christianshavnerdagen og fordeling af mindre arbejdsopgaver mv. 

- Der blev gjort status over foreninger, som er blevet kontaktet i forhold til om de ønsker at 

medvirke til Christianshavnerdagen. Der er positive tilbagemeldinger, men de endelige 

bekræftelser skal fortsat i hus. (Se eventuelt den vedhæftede liste.) 

- Mette havde forberedt en liste med arbejdsopgaver, som arbejdsgruppen skal tage sige af. Det 

blev besluttet at spørge Gert om han vil være med til at konkretisere debatten på scenen om. 

Poul vil assistere.  

- En konkretisering af lokaludvalget/arbejdsgruppens bod skal også behandles. Den opgave blev 

Gert, Poul og Britta sat på.  

- Sekretariatet bistår arbejdet – fx med kontakt til politikere mv. Se opgaveoplægget, som også 

er vedhæftet.  

- Derudover blev det besluttet at sundhedsaktører, der deltager på dagen, skal informeres om 

hvem der deltager foruden dem selv.  

- Mette delte også en liste ud med sociale- og sundhedsaktører på Christianshavn som evt. 

kunne være relevante aktører på christianshavnerdagen. Gruppen blev bedt om at kigge listen 

igennem og pege på foreninger eller lign. som Mette evt. skal/kan kontakte til 

Christianshavnerdagen.  

 

- Mette har givet følgende information til info/eventgruppen:  

Sosu-arbejdsgruppen forestiller sig et mindre sundhedshjørne/område, hvor de også selv vil 

have en sundhedsbod. Gruppen regner med 4-6 (forenings)aktører med dem selv inklusive. Se 

evt. listen over dem, vi har været i kontakt med. Ang. Christianias lungekor afventer vi endelig 

besked omkring den 1. juni.  

 

 

4) Seneste nyt ang. aktivitetscenter – besøg på Holmen 

- Det var en lidt blandet fornøjelse at være på besøg på Holmen, Danneskiold-Samsøes Allé 28 B, 

som er et andet bud på et sted til et aktivitetscenter. Forvaltningen bryder sig ikke om 

Prinsessegade. Det vil koste mindst 10. mio.kr. at gøre det i stand, men arbejdsgruppen 

vurderer, at det vil blive mindst lige så dyrt det andet sted. Forvaltningen mener, at kommunen 

vil få mere for pengene i Danneskiold-Samsøes Allé. Det vil som minimum tage 3 år før det vil 

være tilgængeligt, vurderer arbejdsgruppen.   



- Synergien med Christianshavns Beboerhus vil ikke være der og det er lidt en skuffelse. Når det 

er sagt, er der fortsat gang i dialogen med forvaltningen om aktivitetscentret og gruppen er 

inviteret til et nyt møde om muligheden for at gå videre med planerne den 23. maj.  

- Tovholder fra forvaltningen er: Astrid Martinus Dalsgaard i sundhedsforvaltningen.  

 

5. Evt.  

6. Næste møde: torsdag den 13. juni kl. 13 – 14.30.  

 


